
M Ě S T O   J I L E M N I C E 
  

 
 

KULATÝ STŮL na téma „zdravý životní styl, sociální oblast, bydlení“ 
 

18. června 2007 proběhl v zasedací místnosti MěÚ v Jilemnici další ze série 
kulatých stolů, tentokráte na téma „zdravý životní styl, sociální oblast, 
bydlení“. Diskuze k tomuto tématu se zúčastnilo 15 občanů Jilemnice a 5 
zaměstnanců MěÚ Jilemnice. 
 
Úvodem všechny přítomné přivítala místostarostka Ing. Jana Čechová, která 
představila moderátorku kulatého stolu, paní Janu Kavanovou, která v krátkosti 
představila téma diskuze. Z diskuze občanů vyplynuly následující problémy: 
 
Hrabačov – sklad automobilky Škoda (bývalý areál ZZN Semily): 
Po zrušení ZZN Semily se do areálu přemístil sklad dílů pro automobilku Škoda. Od 
této doby mají obyvatelé dané lokality problémy s celodenní hlučností. Kamiony zde 
jezdí ve dne i v noci, obyvatelé tím trpí nespavostí. Podle nařízení by hladina hluku 
v noci neměla přesáhnout 40 dB. Vedoucí skladu přislíbil promluvit i s dělníky, aby 
se snažili v noci omezovat hlučnost. Pan Petráň (občan bydlící v dané lokalitě) oslovil 
hygienickou stanici, aby provedla měření hlučnosti. Do dnešního dne nejsou známy 
výsledky. Možnosti řešení: 

- omezení rychlosti/činnosti v areálu během nočního klidu 
- získat vyjádření hygieny a následně sjednat schůzku s majitelem 
- prověřit kolaudační rozhodnutí  

Stav řešení problému: Stížnost řeší hygiena, která může dát podnět k jednání odboru 
ÚPSŘ Jilemnice.  
 
Sušáky na prádlo, ulice J. Weisse čp. 496 – 499: 
Zástupci domů v ulici J. Weisse apelovali na absenci sušáků na prádlo.  
Upozornění od občanů: 

- mobilní sušáky na prádlo nebudou moci používat senioři (nebudou je nosit 
z místa na místo) 

- domy nemají balkóny, proto je tak velká apelace na osazení sušáků 
- byla zaslána písemná stížnost na MěÚ, k jejímu vyřízení bylo využito 30denní 

lhůty, občané prosí o rychlejší jednání 
- občané mají problém dohodnout se sami mezi sebou, zda sušáky vůbec chtějí, 

nemají společenství vlastníků, tedy ani svého zástupce, který by za všechny 
jednal 

- neshodnou se ani na umístění, každý chce na prádlo vidět, vzhled sušáků – 
téčko nebo šibenice 

- 80 % sušáků, které zůstaly, se nepoužívá (odezva MěÚ: zde ještě neproběhla 
regenerace panelového sídliště, proto zde sušáky zůstaly) 

- sjednat společnou schůzku přímo na místě 



Možnosti řešení: 
- pokud občané domů přislíbí součinnost při obstarávání pozemků, město 

zařídí sušáky (funguje již u domů v ulici J. Havlíčka) 
- dohoda domů na jednotném vzhledu sušáků 
- dohoda s dotčenými přímo na místě s vedoucím odboru rozvoje a MH 

(schůzka bude dohodnuta s panem Tonarem a paní Adámkovou, předběžný 
termín středa 27. 6. v 9.00 hod, termín může být změněn!!!) 

Stav řešení: V úterý 26. 6. bude dohodnut termín schůzky. 
 
Lavičky pod Zvědavou uličkou: 
Lavičky byly přeneseny na jiné místo, odkud však nebyly vráceny zpět. Podnět byl 
předán pracovníku odboru rozvoje a MH, který zajistí nápravu spočívající 
v zafixování laviček na svých místech (p. Fűri).  
 
Venčení psů: 
Obyvatelé Zvědavé uličky upozornili na neohledné pejskaře, kteří po svých psech 
neuklízejí psí exkrementy, prosí proto v této lokalitě o umístění koše.  
Stav řešení: Podnět převzala Ing. Stolínová, umístění koše na psí exkrementy 
v památkové zóně musí nejprve projednat s oddělením památkové péče MěÚ 
Jilemnice.  
 
Zastavování chodníků na pěší zóně: 
Na pěší zóně jsou chodníky osazovány reklamními panely (tzv. áčka), po chodníku 
se nedá jít, s kočárky se reklamy musí objíždět. V některých místech jsou chodníky 
zabrány celé (např. na Masarykově náměstí u domu čp. 136, reklama k pensionu u 
čp. 503 zabírá také prakticky celou šíři chodníku). Na pěší zóně je stále problém 
s projíždějícími automobily (nejedná se o zásobování). Možnosti řešení: 

- nepovolený vjezd do pěší zóny řešit s Městskou policií 
- zpřísnit dohled na placení místního poplatku na užívání veřejného 

prostranství 
- apel na majitele, aby legalizovali reklamní panely dle zákona č. 13/1997 Sb., o 

pozemních komunikacích, ve znění pozdějších předpisů (zvláštní užívání 
místních komunikací) 

 
Hospodářská zvířata ve Zvědavé uličce mezi čp. 106 a 108 
Obyvatelé Zvědavé uličky upozornili na chov hospodářských zvířat ve Zvědavé 
uličce. Majitel těchto zvířat se podle místních obyvatel o zvířata špatně stará, zvířata 
nemají vodu, chybí jim každodenní péče. Zvířata místní obtěžují hlukem i zápachem. 
Kozlík není vykastrovaný, až povyroste, bude zapáchat mnohem víc, až nastane 
období říje, začnou žlázy produkovat mnohem více pachu než nyní. Zvířata 
zdemolovala zeleň na sousedních pozemcích – okousaná kůra u stromů, okousané 
keře. Obyvatelé dali podnět na veterinární správu, která majitele navštívila. 
Možnosti řešení:  

- dochází zde k rozporu s územním plánem 
Stav řešení: Stížnost je evidována na odboru životního prostředí MěÚ Jilemnice. O 
kompetenci k vyřízení se bude jednat v pátek 22. června 2007. 
 



 
Agrojilm – vyvážení hnoje: 
Podnět k odstranění navážky hnoje, která brání vyhlídce v areálu Hraběnka, v místě 
„U lavičky“. S majitelem podniku bylo osobně projednáno, přislíbil, že umístění 
navážky již nebude takto nevhodně řešeno.  
 
Autolakovna (ulice Ke Trati): 
Občané lokality mají problém s provozovnou autolakovny, ze které je cítit zápach 
barev a laků. Obrátili se na stavební úřad, který jim však v jejich záležitosti 
nepomohl. Upozornili na fakt, že v průmyslové zóně autolakovna je, ale oni bydlí 
v obytné zóně, kde by provoz tohoto zařízení zhoršil životní podmínky k bydlení. 
Stavba není dosud zkolaudovaná. Občané poukázali i na nesprávně nakreslený 
projekt, ve kterém nebylo zakresleno půl domu čp. 197, protože jinak by správně 
nedávaly metry ochranného pásma pro autolakovnu. Problém je dále u přístupové 
cesty, která není zaměřená a je v majetku autoservisu, který jim vyhrožuje, že 
místním zamezí přístup k rodinným domům.  
Stav řešení: Protože provozovna ještě není zkolaudovaná, je věc zcela v kompetenci 
odboru ÚPSŘ MěÚ Jilemnice.  
 
Sadové úpravy u čp. 635 – 637: 
Zástupci těchto bytových jednotek pochválili město za vybudování chodníků, práci 
sběrného dvoru a zároveň představili dobrovolnou činnost paní Polmové, která se 
stará o výzdobu vchodů a chtěla by v této činnosti pokračovat dál. Před domem mají 
volné prostranství, kde by rádi vysázeli nižší živý plot (který by kromě okrasné 
funkce plnil i funkci zábrany před poletujícím papírem od kontejnerů). Paní Polmová 
se bude ráda o tuto nově vysázenou zeleň starat.  
Stav řešení: Vzhledem k vyčerpání rozpočtu v oblasti zeleně, nebude letos možné 
výsadbu provést. Město je však rádo za tento podnět, který rozhodně v nejbližší době 
podpoří. Město si váží všech občanů, kteří se starají o vzhled města.  
 
Dětské hřiště u čp. 498 – apelovat na pana Jedličku, aby zajistil dohled na hřišti, 
občané upozornili, že nebývá zamykáno. (podnět předán odboru rozvoje – p. Fűri) 
 
Koš na odpadky – absence koše na odpadky směrem od Normy do centra. (podnět 
předán na odbor rozvoje – Ing. Stolínová) 
 
Plocha kolem nového pečovatelského domu – zarůstání plevelem. (podnět předán 
odboru rozvoje – p. Fűri) 
 
 
 
 
 
 
 
V Jilemnici dne 20. června 2007 
Zapsala: Petra Therová 


